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نمایش ۱۵۱ اثر تاریخی ایران در 
چین آغاز شد

اثر   ۱۵۱ شامل  مهر«  »سرزمین  نمایشگاه 
تاریخی از موزه های تهران در موزه دانشگاهی 

شهر سیچوان چین افتتاح شد.
نمایشگاه »سرزمین مهر«  ایسنا،  گزارش  به 
از ۶  از موزه های تهران  تاریخی  اثر  شامل ۱۵۱ 
بهمن ماه در موزه دانشگاهی سیچوان افتتاح شد.
خروج این آثار با مصوبه هیأت وزیران به تاریخ 
۲۳/۱۰/۱۴۰۳ به پیشنهاد وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی و به استناد اصل ۱۳۸ 
قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران انجام شده 
است. طبق این مصوبه،   این نمایشگاه تا ۶ ماه 
برپا خواهد بود و احتمال تمدید این زمان وجود 

دارد.
میراث  پیشین  مدیرکل  جانفشان،  پرهام 
استان  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی، 
تهران که به نمایندگی از وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی در این افتتاحیه این 
نمایشگاه که  »تانک پینگ«، رئیس نمایشگاه و   
»گائو ژونگ وی«، استاندار سیچوان نیز حضور 
داشتند، گفت: برای نخستین بار است که در 
موزه دانشگاهی سیچوان واقع در شهر چنگدو 
چین، ۱۵۱ اثر تاریخی از موزه های رضا عباسی، 
آبگینه و سفالینه، فرش، هنرهای ملی و موزه 

مقدم به نمایش در می آید.  
او اضافه کرد: کشور چین به برپایی نمایشگاهی 
متقابل از آثار تاریخی خود در ایران متعهد شده 

است که در آینده نزدیک برگزار خواهد شد.
به گفته مشاور وزیر میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی، نمایشگاه »سرزمین مهر« پس 
از برپایی در موزه سیچوان، به موزه های شهرهای 
گوانجو و نانجینگ انتقال خواهد یافت و ادامه 

خواهد داشت.
در نمایشگاه »سرزمین مهر« آثاری همچون 
اشیای فلزی، سفالی، شیشه ای، پارچه، فرش و 

نقاشی به نمایش گذاشته شده است.
پینگ تانگ، رئیس مرکز تبادلات و نمایشگاهی 
چین نیز در سخنانی با قدردانی از ایران به دلیل 
ارسال اشیاء تاریخی و برگزاری این نمایشگاه، بر 
تعمیق و توسعه روابط فرهنگی دو کشور تاکید 
کرد و برگزاری نمایشگاه متقابل از اشیای تاریخی 
پیام دوستی و هم پیمانی دو  را  ایران  چین در 

کشور عنوان کرد.
عنوان  با  دیگری  نمایشگاه  حاضر،  درحال 
سین کیانگ  شهر  در  باستان«  ایران  »شکوه 
چین برپا است. ایران پیش تر و در سال ۱۴۰۲ 
با مصوبه  جدید هیأت وزیران دولت سیزدهم، 
۲۱۱ شیء تاریخی دیگر را به چین فرستاده بود 
در چین  پایان سال  تا  آثار  این  است  قرار  که 
بمانند. این آثار که قدمت آن ها از عصر آهن 
تا دوره صفوی را در برمی گیرد، تا کنون در موزه 
شهرهای پکن، شانگهای و سین کیانگ به نمایش 

گذاشته شده اند.

خانگی  نمایش  شبکه  و  پلتفرم ها  شکل گیری  با  صداوسیما 
متوجه از دست رفتن انحصار از دستان خود شد و بر همین 
اساس روی رویه و سیاست های خود اصرار ورزید. صداوسیما 
دو راه پیش رو داشت یکی پذیرش دنیای جدید که طبق قانون 
رویه  این  البته  است،  فراهم  عقاید  همه  بیان  زمینه  اساسی 
رقابت.  بازار  نپذیرفتن  دیگری  و  نداشت  وجود  صداوسیما  در 
پلتفرم ها محصول جامعه مدنی هستند. صداوسیما خود را به 
روز نکرد. در قانون بودجه ۱۴۰۰ تبصره ۶ مسئولیت صدور مجوز 
و تنظیم مقررات برعهده ساترا است تا روی صدور مجوز برای 
شبکه نمایش خانگی نظارت کند و این نظارت برای این گذاشته 
اثر سوء جلوگیری کند. این موضوع در قانون  از  شده بود که 
بودجه ۱۴۰۱ هم آمد و سه حوزه منحصرا به صداوسیما واگذار 
مستقل  و  صداوسیماست  مجموعه  داخل  که  ساترایی  شد. 
تنظیم  و  نظارت  مجوز  صدور  مسئولیت  عهده دار  نیست، 

مقرراتی شد که باید در مسیر قانون پیش برود.
 ۱۴۰۰ سال  همان  بازگردیم  عقب تر  به  خبرآنلاین،  گزارش  به 
درباره  و  داد  انجام  آینده نگری  یک  عسگرپور  محمدمهدی 
ممیزی های ساترا بر آثار شبکه نمایش خانگی توضیح داد: »یک 
مجموعه جلساتی در مجلس منعقد شده که من هم سه، چهار 
بار در آن حضور داشتم؛ چون بحث قانون اداره صدا و سیما قرار 
است در مجلس مطرح شود که یکی از موضوعات آن وی.او.دی 
هاست. من آن جا هم گفتم که ما در سینما چهار دهه است که 
جلو رفته ایم و الان تا حدی متوجه شدیم که ای کاش این دیوار 
از اول یک جور دیگر چیده می شد؛ شما دقیقاً همان تجربه را 
دارید یک جور دیگر و با آسیب های بیشتر مرتکب می شوید و از 
عجایب هم هست که برای ممیزی پول دریافت می شود. من فکر 
می کنم یکی از مفاسدی که در این حوزه در پیش خواهد بود، 
اتفاقاً در همین بخش است. حتی دوستان در خود پلتفرم ها 
هم شاید دقیقاً ندانند که سه یا پنج سال آینده این موضوع چه 
شکل و قیافه ای پیدا می کند. ما باید مطالعه کنیم و نهادی برای 

مطالعه این موضوع به وجود آید.«
سریال سازی  مسئول  »صداوسیما  گفت:  کارگردان  این 
از  دسته بندی  این  است.  سینما  مسئول  ارشاد  وزارت  و  است 
ما  که  شود  گرفته  نظر  در  اینکه  بدون  داشته،  وجود  گذشته 
آن یک  باید درباره  نوظهوری مواجهیم که حتما  پدیده  با یک 
تنظیم گری مشخص وجود داشته باشد که پایه قانونی مشخص 
داشته باشد. چون ساترا همچنان پایه قانونی مشخصی ندارد و 
متاسفانه با اینکه این پایه را ندارد، اما وارد فاز جدیدتری شده 

که می تواند در حوزه مدیریت صنف مداخله داشته باشد.«
وضعیت ساترا از سه سال پیش هیچ تغییری نکرده است

حالا سه سال از آن سخنان می گذرد و همچنان آینده شبکه 
نمایش خانگی مشخص نیست. چندی پیش پیمان جبلی رئیس 
سازمان صدا و سیما در حاشیه یکی از جلسات هیات دولت در 
خصوص تنظیم گری و نظارت بر فرایندهای اقتصادی شبکه نمایش 
خانگی گفت: »ساترا علاوه بر وظیفه نظارت بر محتوای تولیدات 
نمایش خانگی، وظیفه تنظیم گری و نظارت بر فرآیندهای اقتصادی 
این حوزه را نیز برعهده دارد؛ به طور کلی تنظیم گری در این حوزه 
شامل اقتصاد و وضعیت مالی پروژه های تولیدی هم می شود و 
فرآیندهای اقتصادی در حوزه نمایش خانگی باید به گونه ای باشد 

که فعالان خود در این حوزه هم بتوانند فعالیت کنند.

و  رسانه های صوت  مقررات  تنظیم  اساس سازمان  بر همین 
تصویر فراگیر در فضای مجازی اهم اقدامات انجام شده در این 
خصوص را شامل تهیه نقشه بازار از منظر اقتصادی و مشاوره به 
کسب و کارهای رسانه ای، ارتباط سیستمی با وزارت صمت برای 
اعطای اینماد به سکوهای دارای مجوز از ساترا، راه اندازی مرکز 
خدمات رسانه و مشاوره و معرفی فرصت های تولید و توسعه 
تامین  و  سرمایه گذاری  برای  مناسب  بسترهای  ایجاد  محتوا، 
جمعی در صنعت صوت و تصویر فراگیر، حمایت اقتصادی از 
فعالان نوپا با تشکیل شورای حمایت ساترا با حضور نمایندگانی 
و  بیمه  بانک،  استاندارد،  سازمان،  مالیاتی،  امور،  سازمان  از 
فعالان صنعت، برنامه ریزی برای جلوگیری از رقابت ناسالم با 
تصویب عضویت ساترا در شورای رقابت کشور، برنامه ریزی و 
اقدام برای ساماندهی تبلیغات در فضای مجازی، ایجاد بستر 
انتشار برای تولیدکنندگانی که سرمایه کافی برای راه اندازی سکو 
وضعیت  بررسی  و  تلوبیون  در  ساترا  صفحه  طریق  از  ندارند 

ترافیک مصرفی کاربران در سکوهای انتشار اعلام کرد.
وجود ۴۰۰ پلتفرم نشان از ناتوانی در تنظیم گری است

چند شب پیش در برنامه جام جم نشستی درباره تنظیم گری 
ساترا برگزار شد محمد مهدی عسگرپور و محمدرضا عباسیان در 

این مناظره حضور داشتند.
عسگرپور با بیان اینکه نهادی که در حال حاضر در قالب ساترا 
فعال است، عملاً نمی تواند نقش تنظیم گری مؤثر را ایفا کند، 
جمله  از  دارد،  زیادی  مشکلات  حاضر  حال  در  »ساترا  گفت: 
حقوقی  محدودیت های  و  کافی  قانونی  زیرساخت های  نبود 
بحث  در  به ویژه  شود.  قانونی  مشکلات  از  مانع  نمی تواند  که 
در  است.  آمده  وجود  به  زیادی  مجوزدهی، مشکلات حقوقی 
گذشته، دولت وقت )در زمان آقای احمدی نژاد( تلاش کرد خانه 
سینما را خود ایجاد کند و این تجربه شکست خورد. اکنون نیز 
ساترا به نوعی در تلاش است که نهادهای صنفی را دور بزند و 
ما  از  اگر  به عنوان مثال،  زیادی صادر کرده است.  مجوزهای 
بپرسند که چند پلتفرم وی او دی داریم، پاسخ ما ممکن است 
قابل تصور  دنیا  جای  هیچ  در  این وضعیت  باشد.  پلتفرم   ۴۰۰
نیست و نشان دهنده بی نظمی و ناتوانی در تنظیم گری است.«

این کارگردان در بخشی از این گفت وگو توضیح داد: »واقعاً 
این  اگر  است.  تکرار  حال  در  دوباره  روند  این  چرا  نمی فهمم 
وضعیت ادامه پیدا کند، نه تنها تنظیم گر نخواهیم داشت، بلکه 
این شرایط می تواند به طور کامل از کنترل خارج شود و مشکلات 
بیشتری به وجود آورد. ما باید به این مسائل با دقت بیشتری 

توجه کنیم و از ظرفیت های نهادهای صنفی و بازیگران اصلی 
به طور  بحران  این  صورت،  این  غیر  در  ببریم.  بهره  حوزه  این 

جدی تر ادامه خواهد یافت.«
شما  »وقتی  گفت:  ساترا  ماهیت  به  اشاره  با  عباسیان 
می خواهید فعالیت فرهنگی انجام دهید و محتوای فرهنگی را به 
مخاطب عرضه کنید، باید در ابتدا زیرساخت های فرهنگی فراهم 
می شد. به همین دلیل، برای حل مشکلات موجود، ساترا ایجاد 
شد. در واقع، قانون گذار باید به طور مشخص، مجوزهای لازم 
را برای پلتفرم ها صادر کند. اما در عمل، این کار درست انجام 
نمی شود. در حال حاضر در حوزه پلتفرم ها، به جایی رسیده ایم 
که  کنیم  کاری  باید  فقط  نیست؛  مهم  آید،  پیش  چه  هر  که 
بیاید. این وضعیت نظارت پسینی را به یک  مشتری خوشش 

معضل جدی تبدیل کرده است.«
رفتار صداوسیما بازهم حرفه ای نبود

سعید رجبی فروتن هم درباره تنظیم گری ساترا در یادداشتی 
باره کم و  اخیر در  نوشت: »در نشست هایی که طی سالهای 
شده  برگزار  پلتفرم ها  بر  نظارت  چگونگی  و  تنظیم گری  کیف 
شرکت های  صنفی  انجمن  نمایندگان  حضور  رغم  به  است، 
نمایش آنلاین ویدیویی و مدیران پلتفرم ها، معمولا نمایندگان 

ساترا حضور ندارند.
ترجیح مدیران ساترا این است که از مناظره و گفتگوهای رو در 
رو با منتقدان پرهیز کنند و در تریبون های یک طرفه دیدگاه های 
خود را مطرح سازند و درصدد دفاع از کارنامه و توجیه وظایف 

نظارتی خویش برآیند.
به عنوان مثال در برنامه اخیر »جام جم«) پخش شده از شبکه 
اول سیما (رئیس هیات مدیره انجمن صنفی پلتفرم ها و یکی از 
مدیران پلتفرم های کمتر شناخته شده، نحوه نظارت ساترا را در 
ادامه نظارت سنتی و پیشادیجیتال سینما و تلویزیون دانستند 

و آن را ناسازگار با اقتصائات رسانه های نوین توصیف کردند.
مدیران  مخالفت  فعالیت صنفی،  سالها  اعتبار  به  عسگرپور 
دولتی با نقش آفرینی صنوف در فرایند نظارت و صدور مجوز 
را مورد انتقاد قرارداد و خواستار تنظیم گری مدرن و تحول یافته 

شد.
عسگرپور بار اول نیست که مواضع خود را در این خصوص 
و  ساترا  مدیران  متقابل  پاسخ  اما  می کند  بیان  صریح  بطور 

صداوسیما در اینگونه برنامه ها شنیده نمی شود.
دعوت از مخالفان و منتقدان سیاستهای صداوسیما و تریبون 
دادن به آنها ولو در یکی دو برنامه، اگر چه عمل به وظیفه ای 
که  است  آن  مهم  اما  است،  سازمان  آن  توسط  فراموش شده 
در برنامه هایی نظیر »جام جم« گفتگو شکل بگیرد تا حاصل آن 
به افزایش آگاهی عمومی و زمینه سازی برای اصلاح روش ها و 
نگرش های رسانه فراگیر صداوسیما بیانجامد. در غیر اینصورت 

اقدام برنامه سازان شبکه اول کاری شکلی و رفع تکلیفی است.
این  نیست.  غیرمتعارفی  امر  البته  ساترا  مدیران  بی توجهی 
اقدام ریشه در رفتار عموم مدیران ارشد و میانی صداوسیما دارد 
که از نظر سازمانی وظیفه پاسخگویی به افکار عمومی را ندارند 
و در صورت لزوم روابط عمومی سازمان بصورت کاملا متمرکز، 
سازمان  رییس  می کند.  وجود  ابراز  و  کرده  منتشر  اطلاعیه ای 
از  از حیاط دولت، گریزی  هم در هر چهارشنبه هنگام خروج 

رویارویی و پاسخ به پرسش احتمالی خبرنگاران ندارد.«

وجود ساترا مشکل دارد چگونه می خواهد حلال مشکلات باشد؟

ناتوانی ساترا  با وجود ۴۰۰ پلتفرم
از زمان تشکیل ساترا تا به امروز، حواشی زیادی درباره این نهاد مطرح شده است؛ عده ای بر این باور هستند که ماهیت ساترا 
یک منشا نامشخص دارد و ماهیت وجودی آن را زیر سوال می برند. ساترا این انتقادات را بی پاسخ نگذاشته و چندباری درباره 
آنها صحبت کرده اما واقعیت اینجاست که بسیاری از منتفدان باور دارند که این نهاد توانایی تنظیم گری به شکل درست را 

ندارد.

دعوت از مخالفان 
و منتقدان 

سیاستهای 
صداوسیما و 

تریبون دادن 
به آنها ولو در 

یکی دو برنامه، 
اگر چه عمل به 

وظیفه ای فراموش 
شده توسط آن 
سازمان است  

مهم آن است که 
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بگیرد

اسماعیل عفیفه معتقد است صنعت سریال سازی ما اگر بخواهد در دنیا 
جایگاهی مانند ترکیه پیدا کند، در گام اول باید مشکلات سیاسی اش را 
برطرف کند، مثلا توانایی این را پیدا کند تا با دنیا ارتباط سیاسی دوستانه 
برقرار کند و به دنبال آن وارد تعامل اقتصادی و فرهنگی شود که به دنبال 
آن تحریم ها برداشته شود تا اساساً بتواند وارد بازار فیلم شود. در گام بعدی 
باید فکری به حال ممیزی هایی شود که اگر مخاطب داخلی ناچار به تحمل 

آن است اما برای مخاطبین سایر کشورها قابل قبول نیست.
صنعت سریال سازی ترکیه در سال ۲۰۲۴ با صادرات سریال به بیش از 

۱۵۰ کشور، درآمدی بیش از ۵۰۰ میلیون دلار کسب کرده است. 
خاورمیانه،  کشورهای  در  ترکیه ای  سریال های  خبرآنلاین،  گزارش  به 
آمریکای لاتین، آمریکا، استرالیا و اروپا طرفداران زیادی دارند. با گسترش 
داده  نمایش  کشور   ۲۰۰ حدود  در  سریال ها  این  دیجیتال،  پلتفرم های 
می شوند و تخمین زده می شود که بیش از یک میلیارد نفر از سراسر جهان 
آن ها را تماشا می کنند.  در همین راستا، پلتفرم نتفلیکس اعلام کرده است 
که از سال ۲۰۲۱ تاکنون، ۴۷ محتوای ترکیه ای در لیست ۱۰ برنامه پربیننده 
هفتگی جهانی این پلتفرم قرار گرفته اند. این محتواها در ۹۲ کشور در میان 
پربیننده ترین آثار بوده و طی ۴ سال گذشته، در ۱۸۴ هفته به لیست ۱۰ اثر 

برتر این کشورها راه یافته اند. 
جاذبه های  و  فرهنگ  معرفی  در  مهمی  نقش  ترکیه ای  سریال های 
گردشگری ترکیه در سطح جهان دارند. بسیاری از طرفداران این سریال ها به 
مکان های فیلم برداری آن ها علاقه مند شده و اطلاعات مربوط به این مکان ها 
را از غرفه های معرفی گردشگری ترکیه در نمایشگاه های بین المللی دریافت 

می کنند. این روند، فرصت های جدیدی برای جذب گردشگر به ترکیه فراهم 
کرده و به رشد صنعت گردشگری کشور کمک شایانی می کند.

صنعت  حضور  اهمیت  درباره  سینما  تهیه کننده  عفیفه،  اسماعیل 
سریال سازی ایران در عرصه جهانی توضیحاتی را ارائه داد که در ادامه 

می خوانید.
 چه اتفاقی افتاد که ترکیه توانست در این عرصه ظهور و بروز پیدا کند؟

 صنعت سریال سازی ما اگر بخواهد در دنیا جایگاهی مانند ترکیه پیدا 
کند، در گام اول باید مشکلات سیاسی اش را برطرف کند، مثلا توانایی این را 
پیدا کند تا با دنیا ارتباط سیاسی دوستانه برقرار کند و به دنبال آن وارد تعامل 
اقتصادی و فرهنگی شود که به دنبال آن تحریم ها برداشته شود تا اساساً 
بتواند وارد بازار فیلم شود. در گام بعدی باید فکری به حال ممیزی هایی 
شود که اگر مخاطب داخلی ناچار به تحمل آن است اما برای مخاطبین 
سایر کشورها قابل قبول نیست. بعد از این دو گام که به نظر نمی رسد در 
شرایط فعلی به راحتی قابل دسترسی باشد باید مانند ترکیه سال ها سریال 
بسازیم و در عرضه آن به سایر کشورها تمرین و صبوری کنیم تا به فروشی 

که امروز صنعت فیلمسازی ترکیده دارد برسیم.
 از مزایای ورود به بازار جهانی چیست؟

 بازار جهانی ما را وارد رقابت با سایر کشورها و کمپانی های فیلمسازی 
می کند. در چنین وضعیتی و برای ماندن در بازار رقابت باید کیفیت تولیدات 
را در حد ذائقه مخاطب نگه داریم. وگرنه مخاطب نخواهیم داشت. سپس 
بعد از پیدا کردن جایگاه در بازار جهانی درآمد کسب و کار فیلمسازی 
آنقدر افزایش پیدا می کند که می توان با افرایش هزینه های تولید سریال ها 
و فیلم های با کیفیت تری ساخت.در شرایط فعلی ما فقط در حال رقابت با 

خودمان هستیم. 
 اگر ۲۰ سال تمرین را کنار بگذاریم و ارتباطات جهانیش را هم کنار 

بگذاریم، چه تغییری در سطح سریال سازی ترکیه رخ داد؟
 با حذف دو عاملی که ذکر شد وضع ما همین است که در آنیم. 
نمی توانیم ارتباط با دنیا و بازاریابی مبتنی بر دانش و پژوهش را کنار بگذاریم 
و توقع داشته باشیم پیشرفت کنیم. ترکیه برای اینکه بتواند در کنار غولهای 
سریال سازی دنیا رقابت کند قطعا در خلق و خو و سلیقه مردم سایر 
کشورها و فرهنگ ها تحقیق علمی مبتنی بر آمار و روانشناسی اجتماعی 
انجام داد تا به تدریج توانست جای پای خود را در بین صدها رقیب سفت 
کند. حالا سریال های ترکیه نه تنها درآمد مستقیمی از فروش بین المللی 
دارد بلکه موجب رونق صنعت توریسم و سایر کسب و کارهای وابسته به 
توریسم نیز شده اند. یعنی استفاده هوشمندانه از ظرفیت و امکانات متنوع 
تولید فیلم و سریال در رشد اقتصادی این کشور بسیار موثر است. ضمن 
اینکه عوامل و نیروهای انسانی این حرفه نیز به رفاه بیشتری دست پیدا 

کرده اند.

مشکل صنعت سریال سازی ایران، چالش های سیاسی است

حسین انتظامی:
نباید نگران انتشار آزاد اطلاعات بود

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: استراتژی ها باید مبتنی بر شفافیت باشد؛ انتشار آن کمک بزرگی 
به سازمان می کند؛ انتشار آزاد اطلاعات اقدامی پیش دستانه است و نباید نگران انتشار این اطلاعات را داشت.

به گزارش ایسنا، حسین انتظامی در نشست شفافیت و ارتباط با رسانه گفت: درمان بسیاری از دردها در شفافیت است هر 
چند که سخت بوده و تبعاتی در حوزهای مدیریتی و فرهنگ کشورمان دارد؛ به همین دلیل است که برخی مدیران تلاش می 
کنند در ساحت شفافیت قرار نگیرد. وی افزود: بسیاری از اطلاعاتی که در سیستم های اداری خدماتی و صنعتی در حال 
گردش است اگر با دید استخراج و بازتولید در بخش های مختلف باشد مفید است زیرا می توان نقدهای خوبی در همین راستا 
نوشت. معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی تصریح کرد: استراتژی ها باید مبتنی بر شفافیت باشد که 
کمک بزرگی به سازمان می کند زیرا انتشار آزاد اطلاعات اقدامی پیش دستانه است و نباید نگرانی انتشار این اطلاعات را داشت.
وی خاطرنشان کرد: شفافیت با دو پایه بازخوردگیری و اصلاح سیستم معنا پیدا می کند؛ پیش بینی پذیری ناشی از شفافیت است 
و پس از ضوابطی که خودمان اعلام کرده ایم اتفاق می افتد. انتظامی افزود: متغیر بحرانی روزگار فعلی ما سرمایه اجتماعی است و آن  

چیزی که باعث انسجام و سرمایه اجتماعی می شود شفافیت بیشتر است که منجر به برطرف شدن دغدغه های وجود تبعیض خواهد شد.
معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در پایان تاکید کرد: نحوه مصاحبه رسانه ها با سازمان ها و همچنین نحوه پاسخگویی و روش ها 

و قوانین آن در قانون دسترسی آزاد به انتشار اطلاعات آمده است.

متالیک  بژ  1384رنگ  مدل  سمند  سواری  ماشین  کارت  و  سبز  برگ 
شماره پلاک 994ط22ایران 63شماره موتور 12483199571شماره شاسی 

17601582به نام رمضان رمضانی مفقود گردیده وفاقد اعتبار می باشد

آگهی فقدان سند مالکیت قطعه 1 بخش 4 دیشموک نظر به اینکه آقای  بار 
احمد اکرمی نژاد فرزند امان الله با تسلیم ۲ برگ استشهادیه گواهی شده از 
طرف دفتر خانه ۲3 دهدشت و یک برگ تقاضای کتبی مدعی است که یک 
جلد سند مالکیت ششدانگ یک باب خانه به شماره پلاک 1/۲۶5 به شماره 
دفتر املاک الکترونیکی شماره 13۹5۲03۲00300۲1۲1 ثبت به شماره سریال 
چایی 558۹1۲ سری ج سال ۹4 به ثبت رسیده است و به علت رفت و آمد به 
ادارات مفقود گردیده است و علی رغم جستجوی کامل تا این تاریخ پیدا نشده 
است. نامبرده تقاضای صدور سند مالکیت المثنى خود را نموده لذا مراتب طبق 
اصلاحيه تبصره یک اصلاحی ماده 1۲0 آیین نامه قانون ثبت آگهی میشود که 
هر کس نسبت به ملک موارد اگهی معامله ای انجام داده و یا مدعی وجود 
سند مالکیت نزد خود میباشد تا ده روز پس از انتشار آگهی به ثبت محل 
مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا خلاصه معامله تسلیم 
نماید و اگر ظرف مدت مقرر اعتراض ترسید و یا در صورت اعتراض اصل سند 
ارائه نشود اداره ثبت المثنای سند مالکیت را طبق مقررات صادر و به متقاضی 

تسلیم خواهد کرد. 
تاریخ انتشار : 1403/11/07

سید عبدالرحیم موسوی اصل رئیس ثبت اسناد و املاک دهد شت

آگهی اختصاصی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر ماده ۳ و ماده ۱۳ آئین نامه 

قانون تعیین تکلیف
ــی و  ــی اراض ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی ــون تعیی ــوع قان ــت موض ــادره هیئ ــر آراء ص براب
ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی تصرفــات مالکانــه بــا معــارض 
آقــای عزیــز درگاهــی بشــماره شناســنامه ۷۵۱ بشــماره ملــی ۲۱۲۰۵۰۷۴۹۱ صــادره از 
گــرگان فرزنــد موســی الرضــا متقاضــی کاســه پرونــده ۱۴۰۲۱۱۴۴۱۲۴۸۰۰۰۱۷۴۴ در 
ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن کــه در آن احــداث بنــا شــده اســت بــه مســاحت ۱.۹۷ متــر 
مربــع از پــاک ۳ -اصلــی واقــع در اراضــی اوزینــه بخــش ۳ حــوزه ثبــت ناحیــه ۲ گــرگان 
طبــق رای صــادره حکایــت از تصرفــات متقاضــی دارد لــذا بــه منظــور اطــاع عمــوم مراتب 
در دو نوبــت بــه فاصلــه پانــزده روز آگهــی میشــود از ایــن رو اشــخاصی کــه نســبت بــه رای 
صــادره فــوق الذکــر اعتــراض داشــته باشــند میتواننــد از تاریــخ انتشــار اولین آگهــی بمدت 
ــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ  ــده ب ــا ذکــر شــماره پرون دو مــاه اعتــراض خــود را ب
رســید ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض بــه مرجــع ثبتــی دادخواســت 
خــود را بــه مرجــع ذیصــاح قضائــی تقدیــم و گواهــی تقدیــم دادخواســت را بــه ایــن اداره 

ارائــه نماینــد .
شناسه آگهی:۱۸۷۰66۴

تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۱۱/۷
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۳/۱۱/۲۳

حجت الله تجری
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو گرگان 
از طرف محمد فندرسکی   9869 


